

Tabiat itu mesti di-lukar agar menjadi sa-baik-mya. Chara masakan juga perlu di-upah. Jika hartu bisa kita mihai-nya masak kerang kerang itu di-rebus hingga kecut dan puchat, sekarang masakan kerang itu mestilah sa-takat di-cheor di-ayer panas dan di-keharakan chepat supaya kerang yang di-makan itu biar-lah sa-patoni masak sahaja."

# Ghazali 'di-tabal' Panglima Silat Seligi

19 JULI 1971

SINGAPURA, Ahad.  
KIRA2 1,300 orang telah menyaksikan Enche Mohd. Ghazali Ismail "di-tabalkan" sa-bagai Panglima Muda Kehormat Silat Seligi Putera Kuningan di-Pekarangani Pondok Pekerpong, Buceky Road malam tadi.

Sethansaha Parlemen itu telah di-arak dari simpang Newton Road dan Buckley Road oleh Pasokan Hadrah dan pendekar2 dari masharakat Bawean di-Repablik ini.

Perabahan itu di-lakukan dengan penoh adat istiadat kebesaran dan kaagongan seni pen-chak silat Seligi Kuning-an dengan di-saksikan oleh beratus2 orang ahli2 penchak yang terdiri dari pemuda pemudi Bawean di-negara ini.

Enche Ghazali yang juga menjadi Yang di-Pertua Bawean Putera mular2 telah di-tukarkan songkok-nya dengan sa-buah tengkolok yang bertatah dengan batu permassan, kemudian di-selimpangi dengan sa-hotel selimpang dan bepengkong perwaran kuning mengku satu kebesaran para pendekar yang terdassana.

Di-pendekat a k h l f upacara itu ia di-jalalakan sa-bila ketis pusaka sa-bagai lambang kepangglinaan seni silat itu.

## Upachara

Seluruh upachara tersebut telah di-lakukan oleh sa-orang guru silat muda, Enche Basi Alam, di-depan ranai park2 lurah pegawai2 tinggi Persatuan Bawean dan pemimping2 dari banyak Pondok Bawean dalam Kepablig ini. Kemudian Enche Basi Alam mambertibakannya B e r l i t a mambertibakannya peng-urutan itu yang intung kali di-adakan di-Singapura — ada-lah sa-bagai satu penghor-matan daripada masharakat Pemuda pemudi

## Melateh

Sethansaha Parlemen itu sa-kali lagi telah menyarakan Melayu me-mikirkan kemungkinn2 chare2 makan dan masakan mereka di-datang fasi yang akan datang. Jabata Melayu kenalah melaika anak merengka melaika makn sekarang ka melaika makn lebeh banyak saworzan. Ikan dan sa-bagai-nya dan sadkik2 melaika para "Kerani Rendah" men-ladi kebassan baefi ke-luaran Melayu untuk makan lebeh banyak nasi dari saworzan atau ikan.